
In stemming komt de motie-Jager
(29200-VI, nr. 147).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, D66, de VVD, het
CDA, de ChristenUnie, de SGP en de
LPF voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over moties, ingediend bij het debat
over de loverboyproblematiek, te
weten:
- de motie-Arib/Örgü over onderzoek
naar de omvang van jeugdprostitutie
(29200-VI, nr. 150);
- de motie-Arib/Tonkens over een
meldpunt loverboys (29200-VI, nr.
151);
- de motie-Tonkens/Arib over
prioriteit voor de bestrijding van
loverboys (29200-VI, nr. 152);
- de motie-Tonkens/Arib over hulp-
en opvangvoorzieningen voor
slachtoffers van loverboys (29200-VI,
nr. 153);
- de motie-Tonkens/Arib over
wetenschappelijk onderzoek naar
aard en omvang van de loverboy-
problematiek (29200-VI, nr. 154).

(Zie vergadering van 19 mei 2004.)

De voorzitter: Op verzoek van
mevrouw Arib stel ik voor, haar
motie (29200-VI, nr. 151) van de
agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de motie-Arib/
Örgü (29200-VI, nr. 150).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
motie met algemene stemmen is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Tonkens/
Arib (29200-VI, nr. 152).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, D66, de
Groep Lazrak, de ChristenUnie en de
SGP voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Tonkens/
Arib (29200-VI, nr. 153).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, de
Groep Lazrak, de ChristenUnie en de
SGP voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Tonkens/
Arib (29200-VI, nr. 154).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, de
Groep Lazrak, de ChristenUnie en de
SGP voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

De vergadering wordt enkele
minuten geschorst.

Voorzitter: Rijpstra

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 29 april 2004 over het rapport
Rekenkamer RWT’s.
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Mevrouw Kant (SP): Voorzitter. Als
het gaat om verrijking aan de top
staan veel politici, ministers en ook
Kamerleden gauw klaar om hun
verontwaardiging erover uit te
spreken. Dit geldt voor verrijking in
de marktsector en in de publieke
sector. Wat mij verbaast, is dat
vervolgens deze minister van
Financiën doodleuk de voorzitter van
de AFM een fikse salarisverhoging
toekent van maar liefst 14% dit jaar,
waardoor het salaris boven de drie
ton in euro's komt te liggen. Dat is
anders praten dan doen en dat
hadden wij liever anders gezien. De
salarisverhoging van dit jaar is
helaas niet meer terug te draaien,
maar wij kunnen de minister
natuurlijk wel aansporen om volgend
jaar niet weer hetzelfde te doen.
Daarom dien ik de volgende motie
in.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat de regering bij

monde van de minister-president
tijdens de algemene politieke
beschouwingen als haar mening
kenbaar heeft gemaakt dat het
onverantwoord en niet aanvaardbaar
is als bestuurders in de publieke en
semi-publieke sector een bovenma-
tige inkomensontwikkeling kennen;

overwegende dat het salaris van de
AFM-voorzitter in 2004 met 14%
stijgt, terwijl van andere werknemers
loonmatiging wordt verlangd;

overwegende dat de Kamer zich in
de motie-De Nerée tot Babberich c.s.
(29200, nr. 48) heeft uitgesproken
voor een maatschappelijk aanvaard-
baar bezoldigingsbeleid in de
(semi-)publieke sector;

verzoekt de regering, de arbeidsvoor-
waarden voor het AFM-bestuur in
2005 zo aan te passen dat er geen
sprake meer is van bovenmatige
inkomensontwikkeling,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Kant en
Vendrik. Naar mij blijkt, wordt zij
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 3 (29450).

©

De heer Mastwijk (CDA): Voorzitter.
Op 9 oktober 2003 hebben wij de
motie-De Nerée tot Babberich c.s.
met algemene stemmen aangeno-
men. Als ik goed heb geluisterd, was
de eerste overweging in de motie
van mevrouw Kant exact gelijk aan
de eerste overweging in de motie
van de heer De Nerée. Vervolgens
stel ik vast dat de motie van
mevrouw Kant zich richt op de
Autoriteit Financiële Markten (AFM).
De motie-De Nerée tot Babberich had
een aanzienlijk bredere werking. Wij
vinden dat de aandacht daarop
gericht moet blijven. Je zou kunnen
zeggen dat de motie van mevrouw
Kant te eng is.

Bovendien hebben wij onlangs
van de minister van Financiën een
brief ontvangen over de uitvoering
van de motie-De Nerée. Als ik het
goed heb gelezen, komt het
kabinetsstandpunt over het advies
van de commissie-Dijkstal nog vóór
het zomerreces naar de Kamer. Ik
neem aan dat wij daarover kort na
het reces in de Kamer kunnen
spreken. Intussen gaat de CDA-fractie
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